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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Wij hebben uit diverse berichten, gericht aan de gemeenteraad, en gesprekken met bewoners

rondom het te realiseren nieuwe Bravis-ziekenhuis inclusief de nieuwe ontsluitingsroute, begrepen

dat er regelmatig verzoeken worden gedaan tot informatie.

Het is omschreven in de wet openbaarheid van bestuur dat inwoners in principe recht hebben op

informatie vanuit de overheid omtrent het gevoerde beleid en gemaakte keuzes. Zeker in het proces

als deze, is het erg belangrijk dat er snel en goed met elkaar informatie wordt gedeeld.

De bewoners geven samen wel aan dat niet altijd alle stukken worden verstrekt. Het gaat met name

om de informatie en stukken, waaruit de gemeente haar motivatie onderbouwd voor de keuze van het

Bravis-terrein. Bekeken vanuit het oogpunt van de ruimtelijke ordening een document wat nodig is

voor procedures rondom de realisatie van het ziekenhuis. Overheidsbesluiten moeten altijd goed

worden gemotiveerd.

Hierover hebben we de volgende vragen:

'1. Klopt het dat enkele bewoners een informatieverzoek hebben gedaan naar de onderbouwing

van de locatiekeuze Bulkenaar? En zo ja, is deze door u in volledige vorm verstrekt?

2. Hoeveel verzoeken in het kader van de wet openbaarheid van bestuur en/of informatie-

verzoeken zijn er in het dossier nieuwe locatie Bravis, inclusief de ontsluiting, inmiddels al gedaan,

afgehandeld en nog in behandeling?

Namens de fractie van de VLP,

Arwen van Gestel



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Beantwoording:

1. Ja dat klopt. De añruikkeling ervan gebeurt conform de Wet Openbaarheid Bestuur,

2. Er zijn 8 verzoeken binnen gekomen waarvan er 5 zijn afgehandeld.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De
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